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Fractie CDA Gemeente Barneveld 
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Geachte heer Smit en heer Van den Broek, 
 
Op 9 maart 2024 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
schriftelijke vragen gesteld over de berichtgeving over het zonnepark Terbroek aan de 
Stoutenburgerweg in Terschuur. 
 
U heeft de volgende vragen gesteld: 

1. Klopt het dat er een vergunning afgegeven is voor de aanleg van een zonneveld 
aan de Stoutenburgerweg zonder instemming van de gemeenteraad en zo ja 
waarom is de raad hier niet in gekend? 

 
Antwoord: 
Er is een omgevingsvergunning verleend voor het zonnepark. In beginsel dient in de 
betreffende procedure de raad om een verklaring van geen bedenkingen gevraagd te 
worden. De raad heeft echter categorieën aangewezen, waarvoor dit niet van toepassing 
is. Dit geldt onder meer voor initiatieven voor zonneparken die binnen de kaders van de 
Barneveldse Zonneladder passen. 
 

2. De Raad van State ziet een juridisch probleem in het feit dat het college geen 
instemming van de gemeenteraad heeft gevraagd waar dit wel had gemoeten. 
Wat zijn de gevolgen van een uitspraak van de RvS die het besluit van uw 
college vernietigd? 

 
Antwoord: 
Als de vergunning zou worden vernietigd, moeten wij een nieuw besluit op de aanvraag 
nemen, met inachtneming van de uitspraak. Op het moment van schrijven heeft de 
Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State nog geen uitspraak gedaan. Gelet 
op het antwoord op vraag 1 zijn wij van mening dat de vergunning op dit punt geen 
gebrek vertoont. 
 

3. Klopt het dat er geen zienswijzen ingediend konden worden voor dit project?  
 
Antwoord: 
Nee, de vergunning is op de wettelijk voorgeschreven wijze voorbereid. In dit kader heeft 
het ontwerpbesluit zes weken ter inzage gelegen en konden belanghebbenden een 
zienswijze indienen. Hiervan is ook gebruik gemaakt. 
 

4. Bent u bekend met het feit dat omwonenden zouden moeten kunnen deelnemen 
en profiteren van dit soort projecten? 

 
Antwoord: 
Ja, dit is een voorwaarde waaraan een verzoek moet voldoen gelet op de voorwaarden 
die zijn opgenomen in de Barneveldse Zonneladder. 
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5. Kunt u het met ons eens zijn dat de daken en industriële gebouwen nog lang 

niet voorzien zijn van zonnepanelen alsmede langs infrastructuur gebouwen in 
het buitengebied, waardoor dit zonneveld een lagere prioriteit hoort te krijgen? 
Welke afwegingen zijn er dan gemaakt om deze vergunning te verlenen? 

 
 
Antwoord: 
De Barneveldse Zonneladder gaat er van uit dat ook daken, parkeerplaatse en 
restgronden benut worden voor het plaatsen van zonnepanelen. Daarom is er ook een 
maximum gesteld aan het aantal te plaatsen zonnepanelen op land. De doelstelling is 
om in 2030 minimaal 650.000 zonnepanelen operatief te hebben, waarvan 175.000 op 
land geplaatst mogen worden. De aanvraag voor Zonnepark Terbroek maakt onderdeel 
uit van de eerste tenderronde en past binnen de gestelde kaders.    
 

6. Het artikel heeft het over het verleggen van de Esvelderbeek en die meanderend 
te maken zodat er meer wateropslag mogelijk is kunt u aangeven voor wie de 
kosten zijn van een dergelijk project?  

 
Antwoord: 
De kosten voor de landschappelijke inpassing zijn voor rekening van de initiatiefnemer. 
 

7. Is het meanderen van de beek een oplossing om het ecosysteem dat al eeuwen 
bestaat met overstroming van de akkers en juist zorgt voor het vruchtbaar 
houden van de grond? 

 
Antwoord: 
De meandering heeft als doel de landschappelijke inpassing te verfraaien en het 
waterbergend vermogen te vergroten. 
 

8. Weet u wat de gevolgen zijn van een zonneveld voor foerage gebied van 
weidevogels en de biodiversiteit nabij de Juliusput 

 
Antwoord: 
Voor de beoordeling van dit initiatief zijn er onderzoeken uitgevoerd die betrekking 
hebben op het plangebied en de direct aangrenzende gronden. De Juliusput maakt daar 
vanwege de afstand van 500 meter tot het plangebied geen deel vanuit. 
 
 
Vragen 
Mocht u vragen hebben, dan kunt u contact opnemen met Jasper Buist van het team 
Planologie Bezwaar & Beroep via telefoonnummer (06) 11 23 97 55. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
W. Wieringa  J. van der Tak 
secretaris  burgemeester 


